
Skovskifte Grundejerforening 
 

Bestyrelsesmøde d. 5.januar  kl. 16.00  

Ved Inga Hald 

 

 

1. Drøftelse af sagen vedr. Gl.Skarrevvej 

Der har været forhandlinger med kommunen om hvem der står for vedligeholdelse af den 

lille vej som går tæt forbi stranden, kaldet Gl Skarrevvej. 

Det er nu aftalt med forvaltningen at der justeres i vore vedtægter så det mere tydeligt 

fremgår at det er Skovskifte Grundejerforening som har vedligeholdelsen af denne vej. 

Det betyder samtidig at vi kan bestemme hvilke trafikreguleringer der skal søges om. 

Vi har ikke ønsket et forbud mod gennemkørsel, som der i øjeblikket er skiltet med, så disse 

skilte forventes fjernet i nær fremtid. 

 

2. Koordinationsudvalg 

Vi har tidligere fortalt om dette udvalg, som gerne skulle være hele sommerhusområdets 

talerør og forhandlingspartner med kommunen vedr. f.eks. større trafikale foranstaltninger 

samt andre forhold som har betydning for området. 

Vi arbejder i øjeblikket på at få dette samarbejde formaliseret, blandt andet  drøfter vi om 

det evt. skal skrives ind i vore vedtægter, samt i de andre grundejerforeningers vedtægter. 

Vores repræsentant i udvalget, Claus Madsen, har kontakten til de andre foreninger. 

 

3. Generalforsamling 

Forslag om at afholde generalforsamling allerede i starten af april, begrundelsen er at vi 

nok er nødt til at afholde en ekstraordinær generalforsamling for at få vores forslag om 

justering af vedtægterne vedtaget.. 

 

4. Saldo: 92.203,77kr 

Vi afventer et større rørlægningsarbejde ud for Skovskifte 49,51 og det sumpede areal i 

forlængelse af disse grunde. 

 

           


